
Bäckaby Hembygds och sockenförening 

 

Protokoll från styrelse 2022-11-01 i Slageryd hos Kim kl. 18 – 20. 

Närvarande: Anna-Catharina Nelson, Kjell-Egon Strandh, Ingvar Johansson, och Stefan Hjort. 

 

1. Ordföranden Anna-Catharina Nelson hälsar alla välkomna. 

 

2. Föregående protokollsanteckningar granskades. 

 

3. Kassören redovisar kassaställningen.  

Föreningen har 119 betalande medlemmar. 

Föreningens kassa är 290 046 kr. Pengarna som fanns i Plymska stiftelsen kommer att vara 

förbrukade i år av personalkostnaden för servering på Plymska enligt stiftelsens stadgar. Kommunen 

bidrag för utvecklingsprojekt kommer att vara förbrukade i år. 

Gymmet har 55 helårskunder och flera som betalar per besök. 

 

4. Länets hembygdsförbund har besökt Bäckabygården och guidades av Stefan Hjort. 

 

5. Elin Bexell från kommunen har hållit föredrag på Plymska. Och fått en redovisning hur kommunens 

bidrag har använts. Föreningen har fått ett förskott och får ut resten efter slutredovisningen. 

 

6. Åkgräsklipparen skall servas före vinterförvaringen. Gräsklippningen har skötts bra. 

 

7. Nya utemöbler till serveringen. De gamla trämöblerna behöver bytas ut, och Stefan Hjort har köpt 

nya hos Jysk, som gav 8% rabatt. 

 

8. Gymmet har städats 29/10. 

 

9. Trivselkväll i Bäckabygården 8/12. Jan Ekström visar filmer. Servering av kaffe, glögg, lussekatter 

och pepparkakor. 

 

10. Årsmöte skall hållas 24/2 2023 kl 18.30 i Bäckabygården. Senaste årsmötet valde Marie Bergström 

som sammankallande till valberedningen men inga övriga ledamöter, så styrelsen hjälper henne. 

Nuvarande styrelse har en så hög medelålder att en kraftig föryngring är nödvändig. Styrelsen 

planerar att bjuda in ett antal personer och tala om vikten att nästa generation tar över. 

 

11. Ordföranden avslutar mötet. 

 
Kjell-Egon Strandh   Kim Nelson 

sekreterare    ordförande 


